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                                                      Protokoll
                              För styrelsemöte 2015-12-03

§ 1.     Mötet öppnades.

§ 2.     Dagordning godkändes.

§ 3.     Ekonomisk rapport oförändrat.

§ 4.     Föregående mötesprotokoll upplästes och godkändes.

§ 5.     Diskussion om skolan och stor oro för dess framtid.

§ 6.     Diskusson om kommande fiberanslutning kan finnas behov av informationsmöte 
           då det finns många frågor som behöver svar.

§ 7.     Under övriga frågor informerades att det varit ovanligt många inbrott sista tiden.
           Kan finnas behov av att titt över gransamverkanskontakterna och uppdatera om det är 
           nyinflyttade. 

§ 8.     Nästa möte tors 21/1 2016

§ 9.     Mötet avslutades.       


